[image: image1.png]—

—
N
~

N=—
D =3 ﬁi
TAIWAN HIGH SPEED RAIL

\\\\




[image: image2.wmf] 

 

密

  

件

 

CONFIDENTIAL

 

 

團體訂位單

Application for Group Transit

NO.GT              

標示(號為必填欄位                                                        日期        年      月      日

Items marked with a ( is mandatory                                                Date        Y       M       D
	申請單位(公司)：

Unit/Company
	

	團體代表人基本資料 Applicant’s Personal Data 

	(姓  名

Name
	             先生/小姐

Mr. / Ms.
	(聯絡電話

Phone Number
	日  間  ：(    )
Daytime 
行動電話：
Cell Phone

	(身分證字號

ID Number
	
	
	

	電子信箱

Email Address
	
	傳真號碼

Fax Number
	

	(行程內容 Itinerary

	
	第一段行程 1st Itinerary
	第二段行程 2nd Itinerary

	搭乘日期

Travel Date
	 年          月        日

     Y              M            D
	 年         月        日

     Y              M            D

	車次號碼(或)

乘車時段

Train No./

Departure Time
	
	

	起訖站

Departure / Destination Station
	起  站             訖  站
Departure                Destination
	起  站             訖  站
Departure                Destination

	車廂種類

Classes of Service
	· 商務車廂對號座Business Class Reserved Seat
· 標準車廂對號座Standard Class Reserved Seat
	· 商務車廂對號座Business Class Reserved Seat

· 標準車廂對號座Standard Class Reserved Seat

	總人數

Total Number of Passengers
	
	

	團體成員

Passenger Profiles
	成人      孩童       敬老       愛心
Adult         Child         Senior         Disabled         
	成人      孩童       敬老       愛心
Adult         Child         Senior         Disabled         

	(取票車站

Ticket Pick-up Station
	                            車站

                                 Station
	(代表人簽名

Signature of Applicant
	

	備  註

Remarks
	
	高鐵公司推薦人：                  業務代表       
(若無則免填)                   _____      

	注意事項 Note

1.填表前請詳閱「個人資料保護權益事項」。網址：http://www.thsrc.com.tw/tc/etc/private.asp.

Please read the Statement of Personal Information Protection before filling in the form. About the relevant regulations, please check the website: http://www.thsrc.com.tw/tc/etc/private.asp. 
2.您於「代表人簽名」欄位簽名，即已表示詳閱並同意本公司網站或車站公告之「個人資料保護權益事項」。

Signature on the form means passengers have read and agreed the Statement of Personal Information Protection.
3.填妥「團體訂位單」後，請傳真至(02)-8725-1398，將有專人與您聯絡。

Please fill in Application for Group Transit and fax to (02)-8725-1398. We will contact you as soon as possible.
4.乘車人數在十一人(含)以上且起訖站、搭乘車次及車廂種類相同者，得申購團體票。

A group of 11 passengers or more with the same itinerary, train number and class of service is eligible to apply for Group Tickets. 

5.團體票於乘車日前四星期開放銷售及受理訂位(疏運期間除外)。欲購買當日團體票者，請至車站售票窗口辦理。
Group Ticket is to be reserved from 4 weeks prior to the departure date up until the date of departure.   
6.團體成員已享有優待身分折扣者不適用團體折扣，預訂敬老或愛心票者應同時檢附優待身分證明文件。代表人至指定車站取票時，應出示身分證明。
An ID certificate shall be presented for booking senior or disabled ticket. And the applicant should also present ID to collect tickets at station.   
7.團體票限指定之日期及車次有效，並請妥善保管團體票，如不慎遺失本公司恕不受理。
The Group Tickets are restricted to be used on the designated date and train only. Please keep the tickets properly.
8.若您有任何問題，請洽客服專線：4066-3000，苗栗、台東、金門、馬祖地區及行動電話請撥02-4066-3000，或利用高鐵服務網站www.thsrc.com.tw與我們聯繫。

If you have any questions regarding the application, please do not hesitate to call our customer service number at 4066-3000, Miaoli、Taitung、  Kinmen、Matsu areas and cell phones: 02-4066-3000 or contact with us by www.thsrc.com.tw.
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